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Město Klášterec nad Ohří

„Kdo si hraje, nezlobí,“ říká hejtmanka Vaňhová 

Poslední říjnový pátek bylo na hřišti u Základní školy Petlerská rušno. Místo školáků, kteří si užívali podzimní prázdniny, se tento-
krát u zbrusu nových prolézaček shromáždili představitelé města, zástupci odboru místního hospodářství i vzácní hosté v čele s 
hejtmankou Ústeckého kraje Janou Vaňhovou, aby slavnostně otevřeli nedávno dokončené hřiště.
„Myslím si, že peníze věnované v rámci prevence kriminality - ať už z rozpočtu Ústeckého kraje či prostřednictvím ministerstva vnitra 
– na výstavbu hřišť jsou velmi důležité. A to z několika důvodů. V první řadě zastávám názor, že děti, které si hrají, nezlobí. Navíc je to 
dobrý způsob, jak přimět nejmladší generaci méně vysedávat u počítačů a televize a více se hýbat a sportovat. Smutným faktem je, že 
sportovci nám poslední dobou začínají v oddílech chybět,“ vyzdvihla v úvodu význam dětských hřišť hejtmanka Vaňhová. 
Jak dále připomněl starosta Houška, hřiště u Základní školy Petlerská není ani první, ani poslední, které za tímto účelem v Klášterci 
vzniklo. „Město se bude určitě snažit pokračovat i nadále v realizaci těchto dětských hřišť. Dnešním slavnostním otevřením uvádíme 
do provozu první část hřiště a pro příští rok počítáme s jeho rozšířením. Stejně jako realizace kamerového systému nebo vybudování 
hřiště v areálu Základní školy Školní také realizace tohoto hřiště je výsledkem velmi dobré spolupráce s krajským úřadem, konkrétně s 
odborem prevence kriminality, a s odborem prevence ministerstva vnitra.“                                                                                                           -pokr. na str. 2.-

Vrátí město skoro 40 milionů ?
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Luboš Jíra se připravuje na

OH 2010 ve Vancouveru
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Rozhovor s reprezentantem ČR v jízdě na 
saních

... strana 5

Jak se žije turistům v našem městě ...
Zajímavá statistická čísla z odvětví cestovního 
ruchu v našem městě

Rozhovor se starostou města Klášterce nad Ohří 
Janem Houškou

Fotografi e v novinách označené tímto symbo-
lem vás upozorní, abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Naleznete zde galerie fotografi í ze života města, kulturních a sportovních událostí

V měsíci říjnu byla spuštěna zbrusu 
nová internetová prezentace Lázní 
Evženie. Webové stránky kláštereckých 
lázní se dočkaly nejen aktualizovaného 
obsahu, ale celkovou proměnou prošly 
hlavně po stránce technologické a gra-
fi cké. 
Na adrese www.lazneevzenie.cz najde 
návštěvník všechny nezbytné informa-
ce od provozní doby a kontaktů, přes 
popis léčebných a wellness procedur 
až po zajímavé tipy na výlet. Pamatová-

Po více než půl roce je konečně rozhod-
nuto o dalším osudu mariánského slou-
pu, který byl kvůli nenadálému propadu 
půdy v jeho těsné blízkosti v březnu 
letošního roku z bezpečnostních důvodů 
odstraněn ze svého původního místa. 
Poté, co byl sloup se sochou Panny Marie 
sundán z podstavce, bylo zjištěno, že je v 
horní části poškozen. Posudek památká-
řů zněl jednoznačně: sloup musí být před 
vrácením na své původní místo odborně 
zrestaurován. Volba padla na pražského 
akademického sochaře a restaurátora 
Ivana Hamáčka.

V systému Czech POINT přibyla další služ-
ba. Vedle výpisu z katastru nemovitostí, 
obchodního rejstříku, živnostenského 
rejstříku, insolvenčního rejstříku či výpisu 
z bodového hodnocení řidiče nabízí kon-
taktní místa veřejné správy zvaná Czech 
POINT nově také možnost podat jejich 
prostřednictvím žádost o zřízení datové 
schránky. Žadateli stačí předložit doklad 
totožnosti. Žádost vyplní pracovník pře-
pážky elektronicky, následně ji vytiskne 
a předloží zákazníkovi k podpisu. Datová 
schránka bude zřízena do tří dnů. Poté 
obdrží zákazník přístupové údaje poštov-
ní zásilkou do vlastních rukou.             -red-

Mariánský sloup
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®

zvýhodnìná cena na okna za státní dotace ZELENÁ ÚSPORÁM
2- naše okna s koeficientem U=1,2 W/m K splòují pøísné podmínky

pro udìlení dotací
- spoleènost je v seznamu odborných dodavatelù programu ZELENÁ ÚSPORÁM

ZELENÁ ÚSPORÁM

tel.: 800 170 700
www.adaz.cz

CHOMUTOV, LOUNY, MOST
Èernovická 5523, 430 03 Chomutov
(areál HUŽ, vedle hypermarketu Globus)
tel.: 474 621 058, 474 333 734, 739 691 818
e-mail: adaz1@adaz.cz

Miss Silueta 2009
Kristýna Rabštejnková

V úterý 27. října se na místním hřbitově usku-
tečnil tradiční pietní akt u příležitosti oslav 
vzniku samostatného československého stá-
tu v závěru 1. sv. války. Událost starou 91 let 
si přišlo připomenout kromě představitelů 
města jen pár desítek převážně starších lidí. 
Po úvodním slově Miroslava Foltýna a pěvec-
kém intermezzu hudebního souboru Fanta-
zie pozdravil přítomné místostarosta Miro-
slav Bilík, který ve svém projevu vzpomněl 
hrdinství našich předků, kteří zaplatili v boji 
za svobodu českého národa tím nejcenněj-
ším - vlastním životem. Následovalo tradiční 
kladení věnců a na samotný závěr pietního 
aktu zazněla státní hymna.                          -lara-

„Vrchní sochu si pan Hamáček již odvezl 
k restaurování do svého ateliéru v Praze, 
zbývající část mariánského sloupu bude 
následně převezena do sala terreny, kde 
budou restaurátorské práce pokračovat. 
V příštím roce by měl být sloup se sochou 
P. Marie s Ježíškem kompletně opraven a 
vrácen na své místo. Rekonstrukce sloupu 
přijde město na necelých 500 tisíc korun,“ 
sdělila nám další podrobnosti ohledně 
mariánského sloupu vedoucí odboru 
místního hospodářství Reli Slunečková.
Barokní památka by měla být u Ivana 
Hamáčka v dobrých rukou. Akademický 
restaurátor má na svém kontě například 
zrestaurování sochy Sv. Floriána v Děčíně-
Vilsnici, Piety v Dolní Poustevně, vytvoře-
ní repliky sochy sv. Václava v Radonicích 
či opravu soch Albrechta Daniela Thaera 
a Justuse von Liebiga, které zdobí průčelí 
kadaňské „zemědělky“. 
Závěrem dodejme, že dominanta půvo-
dem z nedaleké Přísečnice se neplánova-
né rekonstrukce dočká shodou okolností 
u příležitosti svého 310. výročí.          -lara-

no je i na aktuální ceník či informace o 
ubytování. Vítaným vylepšením je také 
zavedení sekce aktualit s nabídkou 
nejrůznějších sportovních či spole-
čenských aktivit pořádaných v Lázních 
Evženie. 
K návštěvě lázeňského areálu láká 
zájemce také velké množství fotografi í 
z interiéru i exteriéru. Kromě snímků 
doprovázejících jednotlivé články je na 
nových webových stránkách k dispozi-
ci i bohatá fotogalerie zachycující nejen 

lázně jako takové, ale i kulturní akce zde 
pořádané či několik zajímavých záběrů 
z nedávné historie.                              -lara-

Lázně Evženie spustily v říjnu nové webové stránky 

Czech POINT nabízí

Pietní akt

Kristýna Rabštejnková, studentka klášterecké-
ho gymnázia, zaznamenala svůj velký životní 
úspěch. Dostala se až do fi nále Miss České 
republiky 2009, mezi 12 nejkrásnějších dívek. 
I když „superfi nále“ jí uniklo, přesto si z této 
prestižní soutěže odvezla jeden ceněný titul - 
Miss Silueta. Finálový večer jste mohli sledovat 
v přímém přenosu ČT. Pro ty, kteří jej propásli, 
máme na našem webu fotografi e přímo z 
Clarion Congress Hotel Prague, kde soutěž 
probýhala a kde se také pohyboval klášterec-
ký fotograf  František Snížek, který nám své 
fotografi e laskavě poskytl.                             -rony-

 Hejtmanka Ústeckého kraje Jana Vaňhová  a starosta Jan Houška a slavnostně otevírají nové dětské hřiště.
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ZPRAVODAJSTVÍ

Zeptali jsme se ...

Uběhl více než měsíc od chvíle, kdy jste 
na zářijovém jednání informoval pří-
tomné zastupitele o tom, že městu hro-
zí odvod téměř 40 milionů do státního 
rozpočtu. Jaká je situace právě v tuto 
chvíli, je něco nového?
Na začátku musím především říct, že jsem 
trochu rozpačitý, protože jsem v předcho-
zím čísle slíbil, že se tomuto tématu budu 
věnovat, ale v témže čísle vyšel článek Ing. 
Šroubka. Já tedy nyní nemohu než věci 
popsat a na některé věci reagovat. Takže 
je to trochu naruby, řekl bych. Ale taková je 
zkrátka situace.
Pokud jde o vaši otázku, už před několika 
týdny jsme obdrželi výměr na 9,26 milionů 
korun jako odvod včetně penále za rege-
neraci sídliště 17. listopadu – Lidická, kde 
se v letech 2001-2002 prováděly opravy 
konstrukcí obvodového pláště a balkonů. 
Dnes ráno jsem podepisoval zprávu z kon-
troly provedené fi nančním úřadem na akci 
realizace komunikací a inženýrských sítí na 
IP Verne, také z let 2001-2002. V tomto pří-
padě nám za pochybení hrozí odvod včet-
ně penále ve výši 23,2 mil. korun. V součtu 
to celé dělá 32,5 mil. korun. Nechci celou 
věc nijak dramatizovat, ani bagatelizovat, 
ale odvod v této výši by znamenal značný 
zásah do rozpočtu města a velmi negativ-
ně by ovlivnil zejména plánované investice. 
Snažíme se pochopitelně udělat vše pro to, 
aby město nemuselo tyto peníze odvádět. 
S pomocí daňového poradce jsme požáda-
li o odpuštění penále a využili i možnost 
podání žádosti o odstranění tvrdosti záko-
na. V tuto chvíli nedokážu odhadnout, jak 
celá věc dopadne. Vše záleží na rozhodnutí 
ministerstva fi nancí, do jehož kompetence 
tato záležitost spadá. Za sebe, za město i za 
jeho občany si samozřejmě přeji, aby byl 
konečný výsledek co nejméně bolestivý.

Mluvíte o odvodu přes 32 milionů 
korun. To je hodně peněz. Ponese za to 
někdo odpovědnost?
V tomto okamžiku si nedovolím přesně 
defi novat, kdo nebo co je za tento neblahý 
stav způsobený nedostatky v administraci 
obou projektů zodpovědný. Přesto tam 
spatřuji i některá osobní zavinění, a to i u 
osoby, na kterou se odvolává Ing. Šroubek 
ve svém článku v minulém čísle Klášte-
reckých novin jako na člena týmu, který 
jsme „rozprášili“. Tento zaměstnanec má 
dozajista velmi důležitou roli v nenaplnění 
ukazatelů, v důsledku čehož vracíme 23,2 
milionu korun. Je třeba se nad vzniklou 
situací velmi vážně zamyslet a vyvodit z ní 
důsledky. Najali jsme už také právníka, kte-
rý z příslušných dokumentů určí případ-
nou zodpovědnost konkrétní osoby. Bude 
pak záležet na rozhodnutí rady a zastu-
pitelstva, jak s takovou informací naloží. 
Protože nám ale zákon ukládá spravovat 
majetek města s péčí řádného hospodáře, 
je nějaká forma vymáhání zcela určitě na 
místě. 
Tady bych se rád vyjádřil k připomínce Ing. 
Šroubka, že nebyl ustaven jím navrhova-
ný tým kontrolující projekty fi nancované 
z dotací. Jakýkoli takový tým vytvořený 
v roce 2006 nebo 2008 by pouze zpětně 
hodnotil věci už událé. To, co bylo někdy v 
roce 2001 špatně zúřadováno, by o pět let 
později už nešlo žádným způsobem ovliv-
nit! Ve vztahu k dotacím z roku 2001 by to 
byla naprosto zbytečná věc.

Rozhodnutí vedení města, které násled-
ně schválilo také zastupitelstvo, nepři-
jmout stomilionovou dotaci na obnovu 
zámeckého parku a lázeňské infrastruk-
tury vyvolalo mezi některými zastupi-
tely velmi odmítavou reakci. V předcho-
zích vydáních Kláštereckých novin jsme 
se již této problematice věnovali, mohl 
byste přesto zopakovat, co vás k tomuto 
rozhodnutí vedlo?
Můžeme samozřejmě polemizovat s 
těmi, kteří se k této záležitosti vyjadřovali, 
o smyslu projektu, jeho rozsahu, o tom 
nakolik byl či nebyl tento projekt reálný. 
Neoddiskutovatelný je ovšem fakt, že se 
jednalo o ne úplně dokonalý projekt, který 
nezahrnoval všechny položky. To zname-
ná, že by město ve výsledku uhradilo ze 

svého rozpočtu mnohem vyšší sumu. 
Celý projekt navíc generoval obrovské 
mandatorní výdaje, které by do budouc-
na výrazně zatížily rozpočet města. Tady 
mám na mysli spotřebu vody, elektřiny 
apod. Tomu jsme chtěli samozřejmě 
zamezit. Je třeba zdůraznit, že jsme pro-
jekt nezavrhli „en bloc“ jako špatný. Spolu 
se svými kolegy jsem vedl mnoho jedná-
ní s ředitelem regionální rady i s dalšími 
zodpovědnými osobami o tom, zda by 
nebylo možné z projektu vypustit některé 
věci, které by do budoucna vytvářely ty už 
zmíněné mandatorní výdaje. To se ovšem 
ukázalo jako nemožné. Projekt byl v této 
podobě ohodnocen, obodován a nebylo 
možné do něj jakkoli zasáhnout, pozmě-
nit ho. Protože jsme vyčerpali všechny 
možnosti, došli jsme po velmi zralé úvaze 
k závěru, že projekt v té podobě, v jaké byl, 
není pro Klášterec za současné fi nanční 
situace reálný. Do budoucna by se město 
mohlo dostat do závažných fi nančních 
problémů.

Někteří vaši kolegové v zastupitelstvu 
ale poukazují na to - a v rozhovoru to 
zmínil i Ing. Šroubek - že existují jistá 
opatření, jak provozní náklady snížit.
Ano, připomínku, že jsme mohli vodu na 
zavlažování čerpat z řeky, jsem zaregistro-
val. To je ovšem mylná představa, neboť 
povodí Ohře vodu z řeky prodává. Také se 
objevil názor, že vybudované zavlažování, 
vodopády a vodotrysky nemusí být zatím 
v provozu. To si ale dost dobře neumím 
představit. To bychom to zapínali, jen když 
by měla přijet kontrola a jinak by to nefun-
govalo? Neprovozování všech zařízení by 
mohlo být vážným důvodem k vrácení 
dotace. Riskovali bychom tak, že město 
bude vracet 100 milionů. 

Vypadá to, že běžný občan musí být 
z informací, které se k němu ohledně 
odmítnuté dotace dostávají, trochu 
zmaten. Vedení města má své argu-
menty, jeho kritici mají zase jiné...
Je to poněkud zvláštní situace, která je 
ovšem dána specifi ckou politickou situací 
v Klášterci, zvláštními podmínky v zastu-
pitelstvu, kde se názory různě posunují 
a mění, bohužel mnohdy v neprospěch 
věcí rozumných. Ti, kdo nám dnes vyčíta-
jí, že jsme se rozhodli přidělenou dotaci 
nečerpat, byli celému procesu přítomni a 
někteří z těchto kritiků dokonce dříve hla-
sovali proti tomu, abychom projekt reali-
zovali. No a teď se ptají, proč jsme ty pení-
ze odmítli. Nechci se ale vracet ke starým 
věcem a vést debatu přes noviny, to určitě 
není smyslem naší práce. Informace, které 
se takovou cestou k veřejnosti dostanou, 
bývají neúplné, občan nemá pro konečné 
hodnocení dostatek informací a je právem 
zmatený. Já osobně nechci nic předvádět 
v novinách, chci dělat otevřenou politiku, 
a proto opět říkám, že mám pro každého, 
kdo se o dění ve městě skutečně zajímá, 
otevřené dveře.

Na posledních dvou jednáních zastu-
pitelů se diskutovala také otázka dal-
šího osudu zdravotního střediska v 
ulici Sadová. Jaký je v současnosti váš 
postoj k této otázce?
Ve hře je několik variant: odprodej součas-
ným nájemníkům, odprodej třetí osobě, 
ponechání střediska ve vlastnictví města... 
Rád bych dal současným nájemníkům, 
kterými jsou převážně lékaři, jistotu do 
budoucna. Myslím si, že jsme jedno z 
mála menších měst, které si ponechalo 
centralizované zdravotní středisko s tako-
vým rozsahem odborné péče, a to včetně 
specialistů. To znamená pro občany velký 
komfort a dík za to patří i samotným léka-
řům. Chápu, že stav zařízení není na odpo-
vídající úrovni, a proto je tu názor investo-
vat do oprav. Záleží to samozřejmě také na 
možnostech rozpočtu. Protože v tuto chví-
li nevidím stoprocentní zájem nájemníků 
o koupi objektu, preferuji variantu objekt 
zdravotního střediska v ulici Sadová zatím 
neprodávat. Zbývající dvě varianty samo-
zřejmě do budoucna úplně nevylučuji.

-rony/lara-

 Podmínky úvěrové smlouvy nedo-
držel 27letý muž z Klášterce nad Ohří. Na 
zakoupení fotoaparátu si od společnosti 
zapůjčil hotovost s tím, že bude měsíčně 
peníze splácet. Zaplatil však pouze jednu 
splátku, a tak se dluh i s úrokem vyšplhal 
na 7500 korun. Tento podvod vyšetřují 
policisté v Klášterci nad Ohří.

Policie informuje ...

Fotí, ale neplatí ...

 V Klášterci nad Ohří zadrželi dvojici 
pachatelů, kteří vykradli sklep v Mírové 
ulici. 45letý muž z Ostravy spolu s dvaceti-
letou místní obyvatelkou poškodili vstup-
ní dveře do sklepní kóje a odtud odcizili 
golasadu, vysílačku a větší množství ruč-
ního nářadí. Majiteli vznikla škoda ve výši 
šest tisíc korun. Obvinění z krádeže si oba 
převzali, žena byla po výslechu propuš-
těna na svobodu, muž skončil v policejní 
cele, neboť bude podán návrh na jeho 
vzetí do vazby.

Společně vykradli sklep ...

 K nahlášené dopravní nehodě vyjíždě-
la policejní hlídka do Klášterce nad Ohří. 
Královéhradeckou ulicí projížděla 29letá 
řidička se svým oplem a mezi vozidly jí 
náhle vběhla bez rozhlédnutí do cesty 
nezletilá chodkyně. Dívka si svou vlastní 
neopatrností způsobila naštěstí pouze 
lehké zranění, na vozidle vznikla škoda 
dva tisíce korun. Alkohol byl u řidičky 
vyloučen na místě provedenou decho-
vou zkouškou. Další okolnosti nehody 
šetří policie.

Málem zavinila neštěstí ...

 Z krádeže jsou obviněni dva obyvatelé 
Klášterce nad Ohří. 24letý muž a 35letá 
žena nastoupili do vozidla poškozené, 
která projížděla městem, s tím, že jí spo-
lečně ukážou cestu. To učinili, ale při vystu-
pování z auta sebrali i volně položenou 
tašku s hotovostí a doklady poškozené. 
Žena krádež oznámila na místní oddělení 
policie a netrvalo dlouho a pachatelé byli 
zadrženi. Žena byla po výslechu propuš-
těna, na muže bude podán návrh na vzetí 
do vazby.

Navigace ušetří nervy ...

 Škodu za téměř 75 tisíc korun způsobil 
zloděj, který odcizil z bytu v Klášterci nad 
Ohří zlaté šperky a různé hudební nástro-
je. Policisté záhy zjistili, že pachatelem je 
nezletilá příbuzná. Ke krádeži se přiznala 
a uvedla, že odcizené věci prodala v míst-
ní zastavárně a peníze utratila. Vzhledem 
k věku pachatelky bude případ po došet-
ření odložen.

To bylo překvapení ...

Oprava šicích strojů u Vás doma.
Tel.: 606 576 555

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Jan Houška, starosta

Jak starosta Jan Houška slíbil v předchozím čísle Kláštereckých 
novin, nabízíme vám nyní obsáhlý rozhovor, ve kterém jsme si 
se starostou Houškou povídali hlavně o aktuálním dění kolem 
hrozícího mnohamilionového odvodu do státního rozpočtu. 
To ale samozřejmě nebylo jediné téma našeho dlouhého poví-
dání. Během rozhovoru došlo i na otázku odmítnutí stomilio-
nové dotace na obnovu zámeckého parku a starosta Houška 
se vyjádřil také k dění kolem zdravotního střediska.

MĚSTO KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ
Dle zákona č.128/2000 Sb., § 39 odst.1
Zveřejňuje tímto záměr prodeje bytových jednotek s nájemcem, které jsou 
určeny k prodeji v III.etapě prodeje bytového fondu Města Klášterce nad Ohří, 
a to dle Zásad prodeje bytového fondu Města Klášterce nad Ohří:

bytová jednotka č. 420/40 /2+1/, 6p. v ulici Královéhradecká, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 107.495,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 422/53 /1+1/, 3p. v ulici Královéhradecká, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 61.565,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 425/63 /3+1/, 6.p. v ulici Královéhradecká, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 108.502,-
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 426/37 /2+1/, 5.p v ulici Královéhradecká,
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 107.584,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 428/48 /2+1/, 1.p v ulici Královéhradecká,
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku 
základní nabídková cena: 108.072,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 489/16 /3+1/, 8.p v ulici Školní, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 134.909,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu určitou

bytová jednotka č. 491/8 /3+1/, 4.p v ulici Školní, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku
základní nabídková cena: 134.935,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu určitou

bytová jednotka č. 500/3 /3+1/, 2.p v ulici Školní, 
včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku 
základní nabídková cena: 128.490,- Kč
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s NS na dobu neurčitou

Stanovení kupní ceny:

u žadatele, který vlastní bytovou jednotku na stejném patře ve stejném čísle popisném, 
se základní cena vynásobí koefi cientem 1,3 a má před ostatními žadateli přednost
u žadatele, který vlastní bytovou jednotku ve stejném čísle popisném, se základní cena 
vynásobí koefi cientem 1,4 
u žadatele, který vlastní bytovou jednotku stejném společenství vlastníků byt. jedno-
tek, ale není ze stejného č.p., se základní cena vynásobí koefi cientem 1,5 
u ostatních žadatelů, kteří mají trvalý pobyt nebo sídlo fi rmy v Klášterci nad Ohří, se 
základní cena vynásobí koefi cientem 2,5 
u ostatních žadatelů, kteří nemají trvalý pobyt nebo sídlo fi rmy v Klášterci nad Ohří, se 
základní cena vynásobí koefi cientem 4 

Podmínky prodeje:

Podmínkou podání žádosti je složení jistiny ve výši 10.000,- Kč na účet Města Klášterce 
nad Ohří. Pokyny pro úhradu jistiny a případné další dotazy Vám budou sděleny na níže 
uvedené adrese nebo na kontaktech:
Tel: 474 638 019, 774 211 396, mail.: opltova@mestskaenergie.cz, fax: 474 638 027

Žádosti a nabídky zasílejte na adresu nebo osobně: Městská energie s.r.o., Pod Stadio-
nem 415, 431 51 Klášterec nad Ohří, kancelář č. 106 - přízemí, a to nejpozději do: 24. 11. 
2009.
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 Balzám na vlasy za 53 korun odci-
zil v kláštereckém marketu 24letý 
muž.  Zboží z regálu uschoval pod bun-
dou a snažil se prodejnu opustit bez pla-
cení. Ochranka byla však tentokrát bdělá, 
a tak muže zadržela. Policisté zjistili, že již 
v minulosti kradl, a tak byl po výslechu 
umístěn v policejní cele. Bude totiž podán 
návrh na jeho vzetí do vazby.

Za parádu se platí ...

 Na místním oddělení policie v Klášterci 
nad Ohří skončil 34letý místní obyvatel. 
Policejní hlídka muže kontrolovala kvůli 
špatnému parkování. Při té příležitosti 
bylo zjištěno, že do Lesní ulice přijel tran-
zitem nakupovat, ovšem bez příslušných 
dokladů a opilý. Požívání alkoholu před 
jízdou potvrdila provedená dechová 
zkouška, kdy přístroj opakovaně naměřil 
alkohol ve výši 2,82 a 2,21 promile. Na 
muže čeká obvinění z trestného činu 
ohrožení pod vlivem návykové látky.

Prodával s kuráží ...

Na novém hřišti v areálu školy v Petlerské 
ulici by se děti na první pohled nudit roz-
hodně neměly. „Na zdejší hřiště jsme dodali 
několik různých herních prvků včetně horole-
zecké skály, venkovních fi tness prvků a čtyř-
metrové lanové pyramidy. Tyto herní sestavy 
jsou vhodné pro starší děti od věku 6 let. Tzv. 
houpačku-hnízdo mohou využívat i menší 
dětí. Jedná se o polyfunkční hřiště rozvíjející 
motoriku ve všech ohledech,“ popsala vyba-
vení hřiště zástupkyně dodavatelské fi rmy 
Hags Praha s.r.o. Ing. Naďa Kjellberg.
Že je o hřiště mezi školáky i mezi dětmi z 
okolních sídlišť velký zájem, potvrdil pří-
tomným ředitel školy Mgr. Růžička. „Můžu 
dosvědčit, že prolézačky jsou denně doslova 
obsypané dětmi. Do houpačky se jich vměst-
ná třeba i patnáct.“
Jak nám prozradila vedoucí odboru 
místního hospodářství Reli Sunečková, 
nabídne prostor nového hřiště zajímavou 
příležitost také umělecky nadaným dětem a mládeži. „V těsném sousedství hřiště stojí 

obyčejná šedivá budova výměníkové stanice, 
kterou bychom ze dvou stran rádi vyhradili 
sprejerům na nějaké pěkné graffi  ty. Zájemci 
se mohou se svými návrhy přihlásit do konce 
roku na našem odboru. Autor toho nejlepší-
ho pak dostane možnost udělat okolí hřiště 
trochu zajímavější.“
Závěrem dodejme, že celková investice 
do nového hřiště, které mohou využívat 
jak žáci přilehlé školy, tak široká veřejnost, 
činila 2,1 milionu korun. Z odboru preven-
ce kriminality Klášterec získal necelých 300 
tisíc korun, dar Severočeských dolů činil 
téměř půl milionu, zbytek uhradilo ze své-
ho rozpočtu město.                                      -lara-

Nové hřiště nebude sloužit pouze školákům
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ZPRAVODAJSTVÍ

Dne 16. 10. 2009 vyjel autobus plný dětí ze Základní školy 
v Krátké ulici na základě pozvání tiskového mluvčího Vojen-
ského prostoru Hradiště Bc. Stanislava Stebily a na základě 
povolení velitele výcvikového prostoru na ukázku ostrých 
bojových střeleb z protiletadlových raketových komple-
tů S-2M a S -10 na protiletadlovou střelnici Březina. Třídní 
učitelé 5. – 9. tříd vybrali účastníky „za odměnu“ a  počasí 
nadělilo pravou zimní náladu. Na střelnici Březina přivítali 
autobus příslušníci jednotky ze Strakonic, převedli funkci 
zbraní, odvážným zájemcům a zájemkyním pomohli  nejen 
přidržet 15 kg těžké cvičné zbraně, ale také je ovládat. Poté 
se čekalo na zprávu, zda se počasí umoudří. Vzhledem 
k tomu, že byla nízká oblačnost, byly vidět  z prvních poku-
sů o ostrou střelbu pouze obláčky kouře a  bylo slyšet zvu-
kovou kulisu. Mezitím vojáci všem uvařili dobrý vojenský 
čaj a předvedli vozový park. Oblačnost mezi 600 a 2 000 m 
nadále trvala, proto byla dále na programu  největší střelni-
ce v Evropě na Žďáru. Zážitek z návštěvy věže je nepopsatel-
ný. Sedět na místech, odkud sledují dění generálové a pan 
prezident, poslouchat líčení průběhu náročných operací  
nebo poslouchat  vypravování pana Cyrila Huptmanna, 
znalce dějin Doupova, bylo odměnou nejen pro děti, ale 
hlavně pro dospělý doprovod. Díky vzácné vstřícnosti veli-
tele výcvikového prostoru i vstřícnosti Bc. Stanislava Sebily 
prožili všichni netradiční den, děti pak měly výjimečnou 

Na Základní škole v ul. Petlérská jsou od září realizovány Úřa-
dem práce v Chomutově, prostřednictvím vzdělávací společ-
ností VSE a.s., poradenské činnosti a rekvalifi kace podporující 
zvýšení zaměstnanosti. Poradenské programy zaměřené na 
rozvoj schopností efektivního vyhledávání zaměstnání jsou 
určeny pro uchazeče o zaměstnání, kteří jsou evidovaní Úřa-
dem práce v Chomutově na detašovaném pracovišti v Kláš-
terci nad Ohří. Hlavním záměrem poradenského programu 
je seznámit účastníky s informačními zdroji nabídek volných 
pracovních míst a výrazně posílit schopnosti účastníků v efek-
tivním vyhledávání zaměstnání. Dále pak seznámit účastníky 
s vhodnými formami kontaktování zaměstnavatelů, rozšířit a 
doplnit účastníkům efektivní nástroje komunikace a sebepre-
zentace (klíčové kompetence) potřebné pro uplatnění na trhu 
práce a seznámit účastníky s osobním počítačem tak, aby byli 
schopni pracovat s internetovým portálem MPSV
Účastníci využívají učebny školy včetně počítačové učebny. 
Mají k dispozici internet, který jim umožňuje okamžitě reago-
vat na nabídky portálu MPSV ČR. Projekt Poradenské činnosti 
a rekvalifi kace podporující zvýšení zaměstnatelnosti je v rámci 
Operačního programu lidské zdroje a zaměstnanost fi nanco-
ván z Evropského sociálního fondu a státního rozpočtu České 
republiky.                                                                      -Mgr. Z. Růžička-

Na svém zářijovém zasedání schválili klášterečtí zastupitelé spolupráci s občanským sdružením RADKA. Důvodem tohoto partnerství je příprava a realizace 
projektu „Komunitní plánování sociálních i souvisejících služeb v regionu Kadaň – Klášterec nad Ohří“. „Komunitní plán je závazný dokument, podle kterého 
se zajišťují sociální a související služby. Lidé mají někdy mylnou představu, že sociální služby jsou jen pro nezaměstnané a bezdomovce, ale to není pravda. V komu-
nitním plánu by se mohly řešit například volnočasové aktivity pro děti, rozvoj zdravotnictví ve městě apod.,“ vysvětluje vedoucí odboru sociálních věcí a školství 
Ing. Řeháčková. Podle Ing. Řeháčkové by měl komunitní plán předcházet samotnému zavádění konkrétních sociálních služeb. „Je třeba, aby se sociální služby 
zřizovaly na základě nějakého dlouhodobého plánu a ne, že se to zrovna hodí a teprve za čas zjistit, že město ani občané takovou službu třeba vůbec nepotřebují. 
Nejprve se musí udělat podrobná analýza současné situace, zmapovat věková a sociální struktura obyvatelstva a následně rozhodnout, nakolik stávající nabídka 
služeb dostačuje, nebo zda něco chybí. Teprve na tomto základě se dá naplánovat další rozvoj sociálních služeb.“ Na tvorbě komunitního plánu by se měly podílet 
pracovní týmy z Klášterce a Kadaně, které budou zahrnovat jak odbornou, tak laickou veřejnost. „Je určitě vhodné zapojit do celého procesu i veřejnost, která 
může nejlépe říct, co v oblasti sociálních služeb nejvíce postrádá,“ vysvětluje vedoucí odboru sociálních věcí. Důvod, proč se hodlá Klášterec podílet na tvorbě 
komunitního plánu právě s Kadaní, je zřejmý. Obě města jsou si velmi podobná, jak velikostí, tak složením obyvatelstva, leží blízko sebe a vzájemná spoluprá-
ce se tak přímo nabízí. „Každé město by nemuselo mít ty samé služby, ale mohla by se v nabídce doplňovat,“ dodává Ing. Řeháčková.
Občanské sdružení Radka, které se v minulosti podílelo na tvorbě komunitního plánu Kadaně, se v současné době uchází o dotaci z Operačního progra-
mu lidské zdroje a zaměstnanost, která by pokryla náklady na vytvoření komunitního plánu. „Výzva na tuto dotaci byla vypsána už v loňském roce. Občanské 
sdružení Radka tehdy sice neuspělo, ale jeho projekt byl hodnocen velmi vysoko. Je tu proto velká šance, že tentokrát uspěje a fi nance z evropských fondů získá. 

Návštěva na Doupově

Napsali jste do redakce ...

V letní sezóně 2009 proběhlo motivační šetření mezi turisty 
a návštěvníky města Klášterce nad Ohří, a to na území aqua-
parku, zámeckého parku a lázeňského areálu. Motivační šet-
ření probíhá každé dva roky, v letošním roce bylo vyplněno 
500 českých a cizojazyčných dotazníků. Zajímalo nás, odkud 
k nám turisté a návštěvníci přijeli, jaké služby využili, co se jim 
ve městě líbilo a nelíbilo, jak a s kým přicestovali, jak dlouho 
zde chtějí zůstat, jakých informačních zdrojů využili apod. Pět 
nejčastějších krajů, ze kterých k nám lidé přijíždějí, zůstává stále 
stejných - je to Ústecký kraj (43 %), Karlovarský kraj (18,5 %), 
Plzeňský kraj (9,1 %), Praha (8,9 %) a Středočeský kraj (8,6 %). 
Ze čtyř moravských krajů nás celkem navštívilo 6 % dotáza-
ných. Zmenšil se počet zahraničních turistů a naopak se zvýšil 
počet domácích turistů. Ze zahraničních turistů nás navštěvují 
především němečtí turisté ze Saska. Nejvíce návštěvníků do 
Klášterce nad Ohří přijíždí autem a na jeden den - 70 %, okolo 
12 % na 1-2 dny a stejné procento na 3-7 dní. Procento lidí, kteří 
jsou zde poprvé, se rovná procentu lidí, kteří zde byli již něko-
likrát, a je to 40 %. Zbylých 20 % návštěvníků zde bylo jednou 
až třikrát. Stále stejných 70 % návštěvníků jako před dvěma 
lety přijíždí do Klášterce s partnerem či známými. Zbylých 30 
% se dělí mezi rodiny s malými dětmi, rodiny se staršími dětmi 
a návštěvníky, kteří přijeli do města sami. 70 % dotázaných se 
ve městě neubytovalo a 53 % se nestravovalo v restauračních 
zařízeních. Zbylé procento pak využilo ubytování v penzio-
nech, kempech či u příbuzných a známých. 27 % dotázaných 
se vždy stravuje v restauracích, 19 % pouze někdy. Převažujícím 
důvodem návštěvy města bylo u téměř poloviny dotázaných 
(43,6 %) poznání, 35,2 % sem přijelo relaxovat, téměř 10 % nav-
štívit příbuzné a známé a zbylá procenta se dělí mezi zájemce 
o sport (4,4 %), zdravotní turistiku (0,4 %), práci (0,2 %), zába-
vu (0,4 %) a nakupování (1,6 %). 4,4 % dotázaných Kláštercem 
nad Ohří pouze projíždělo. V další otázce mohli návštěvníci a 
turisté uvést tři aktivity, které jsou pro ně nejlákavější. Stejně 
jako předloni to jsou poznávací turistika (67,6 %), pěší turistika 
(47,4 %), vodní sporty (40 %) a návštěva kulturních akcí (16,8 
%). Lákavá je pro návštěvníky také péče o fyzickou a duševní 
kondici (12,6 %), venkovská turistika (7,4 %), cykloturistika (7,2 
%), církevní turistika (6,6 %), společenský život a zábava (6 %), 
návštěva sportovních akcí (1,6 %) a lyžování či jiný aktivní sport 
(1,4 %). O opětovné návštěvě našeho města uvažuje více než 
80 % dotázaných, což je mnohem více než před dvěma lety. 
Polovina z nich uvažuje o návštěvě v brzké době - do půl roku, 
druhá polovina pak v pozdější době. Další částí dotazníku bylo 
hodnocení následujících služeb: ubytování, stravování, služby 
pro motoristy, služby pro cykloturisty, pro lyžaře, úroveň per-
sonálu v cestovních ruchu, péče o čistotu a pořádek a cenová 
úroveň služeb. Dotazovaní většinou zatrhli kolonku „nemohu 
posoudit“, „velmi dobře“ a „spíše dobře“ byly hodnoceny služ-
by pro motoristy, úroveň personálu v cestovním ruchu, péče 
o čistotu a pořádek a cenová úroveň služeb. „Velmi špatně“ se 
objevilo z 1,4 % u stravovacích služeb, z 0,6 % u péče o čistotu 
a pořádek a z 1,8 % u cenové úrovně služeb. Infrastruktura a 
vybavenost města (rozsah a dostupnost ubytovacích a stra-
vovacích kapacit, silnice, parkoviště, dostupnost hromadnou 
dopravou, zábava, atrakce pro děti) byla hodnocena spíše klad-
ně. Kritika se objevila u rozmístění parkovacích ploch, nákup-
ních příležitostí (především suvenýry) a možnosti zábavy. Velmi 
kladně byla hodnocena péče o historické památky, orientační 
systém, péče o životní prostředí a přátelskost místních lidí. Vět-
šina dotázaných využila informace o městě z internetu (52,4 
%), od příbuzných a známých (43 %) a v informačním centru 
(34,6 %). Nejvíce návštěvníků a turistů zde v průměru utratí 
200,- až 500,- Kč (47,8 %). Dotázáno bylo téměř stejně mužů a 
žen a vystřídaly se všechny věkové kategorie.
Otázku „co se vám ve městě nelíbí“ 60 % dotázaných nezod-
povědělo, dalších 40 % se dělí mezi velké množství drobných 
poznatků. Opakovala se zejména nelibost v rozházených 
odpadcích či rozbitých koších v zámeckém parku, chybějící 
zábavní podniky, vysoké ceny služeb, malé parkoviště u aqua-
parku a vstupu do zámeckého parku, chybějící bankomat 
v historické části města a chybějící možnost platit kartou na 
zámku, aquaparku, v lázních a v jiných službách cestovního 
ruchu. Kuriozitou byla odpověď 9 dotázaných - nelíbí se jim 
vzdálenost vlakového nádraží od historického centra. Veškeré 
informace budou využity při tvorbě strategie cestovního ruchu 
v následujícím období. Další motivační šetření proběhne opět 
za dva roky.                                                -A.Václavíková, IC Klášterec-

Jak se žije turistům v našem městě ...

možnost poznat místa, jež leží „za humny“ jejich domovů, setkat se s vojáky české armády a 
uvědomit si zodpovědnost jejich poslání. O tom, jakým svátkem byla pro některé z dětí tato 
návštěva, svědčí i slib jednoho z účastníků, který při předávání malé pozornosti od armády 
slíbil, že bude hodný až do konce školní docházky. A to je teprve šesťákem. 

Za ZŠ Krátká Mgr. Dimunová

Soutěž o květinovou výzdobu má své výherce

 Vítězné výzdoby: balkón Niny Kronkové a předzahrádka 
domu Ludmily Hořejší.

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK

v Klášterci nad Ohří
náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)

zajišťuje veškeré služby spojené
s pohřbením Vašich drahých zesnulých

již od 4 990,- Kč.

Otevírací doba:
po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon: 474 332 218

Telefon: 602 491 050
STÁLÁ SLUŽBA:

V říjnu proběhla v prostorách Klášterecké 
restaurace zajímavá soutěž „Klášterecké 
dršťkování 2009“. Nešlo o slovní hodnocení 
současné politické situace, ale o soutěž ve 
vaření dršťkové polévky. Vařili výhradně 
muži a výhradně z hovězích drštěk. Deví-
tičlenná porota vybrala z dvanácti soutěží-
cích na prvním místě polévku, kterou uvařil 
pan Václav Volák. Gratulujeme.     -J. Mácha-

21. října proběhlo v salónku Městského 
úřadu v Klášterci nad Ohří slavnostní 
vyhodnocení výsledků soutěže „O nej-
krásnější květinovou výzdobu ve městě“. 
Tato soutěž probíhala od června letoš-
ního roku a pro soutěžící to byl druhý 
ročník. Součástí vyhodnocení bylo mj. 
předání fi nančních odměn všem výher-
cům soutěže. 
Za 1. místo v soutěži výherce získal 
fi nanční odměnu 3000,- Kč, druhý v pořa-
dí 2000,- Kč, za třetí místo byla odměna 
1000,- Kč a za 4. a 5. místo 500,- Kč. 
Vyhodnocení přihlášených účastníků 
provedla Komise pro občanské a sociál-
ní záležitosti, která rozhodla o umístění 
účastníků v jednotlivých kategoriích 
takto:

Kategorie „bytový dům (balkón)“:
1. místo: paní Nina Kronková 
2. místo: paní Marie Horová
3. místo: paní Andrea Nachtigalová

Kategorie „rodinný dům“:
1. místo: paní Ludmila Hořejší
2. místo: paní Irena Svobodová
3. místo: pan Jaroslav Kohout
4. místo: paní Jaroslava Lánská

Poradenské činnosti v ZŠ Petlerská

Pro Klášterec by to byl rozhodně přínos,“ věří 
Ing. Řeháčková. Pokud se občanskému 
sdružení Radka podaří uspět se žádostí o 
dotaci, mělo by se s prací na komunitním 
plánu města Klášterce začít v lednu příští-
ho roku.                                                               -lara-

Dršťkování 2009

Klášterečtí zastupitelé schválili spolupráci s občanským sdružením RADKA

DDM Klubíčko společně s hotelem Bohemia Excellent vyhlásilo soutěž 
o nejhezčí dýni, která mohla být vyrobena z jakékoli materiálu. Soutěže 
se zúčastnilo více než sto  prací a materiál byl opravdu pestrý. Výstavu si 
můžete prohlédnout ještě do 15.11. v hotelu Bohemia Excellent. 
1. místo: M. Dušek, K. Bartoňová, J. Schneppová, J. Eichler
2. místo: B. Dlouhá, K. Mišáková, Z. Kohoutová, H. Jíra
3. místo: K. Havelková, K. Jíchová, M. Voráčková, M. Humlová
Všem vítězům ještě jednou gratulujeme  a zúčastněným děkujeme.



Památka na zesnulé, lidově Dušičky, která připadá na 2. listopad, je pro 
většinu lidí dnem, kdy zajdou za svými blízkými na místo jejich posledního 
odpočinku. Ne všichni jsou ale lidé věřící, přesto právě tento den je v řím-
skokatolické církvi dnem liturgického roku, kdy se církev modlí za zemřelé. 
Zeptali jsme se proto P. Artura Sciany - kláštereckého faráře - jaký pohled má 
na tento den právě římskokatolická církev.

„Památka se slaví od 10. století, v zemích s křesťanskou tradicí je zvykem během 
tohoto dne či období navštívit hřbitov a rodinný hrob a rozsvítit na něm svíčku 
či položit živé květiny, což má symbolizovat víru ve věčný život a demonstrovat 
přesvědčení, že život hrobem nekončí. Z tohoto hlediska jsou nevhodné papíro-
vé a umělé květiny, které se v moderní době na hrobech čím dál častěji objevují 
jakožto důkaz o ztrátě povědomí o původním významu této tradice.“

MODLITBA POMÁHÁ NEJEN ŽIVÝM
Církev již od prvních dob uctívala památku zemřelých, přimlouvala se za 
ně a přinášela zvláště eucharistickou oběť (mši svatou), aby očištěni mohli 
dosáhnout blaženého spojení s Bohem. Církev také doporučuje almužny, 
odpustky a kající skutky za zemřelé: „Pojďme jim na pomoc a vzpomínejme 
na ně. Proč bychom měli pochybovat o tom, že naše obětní dary za mrtvé jim 
přinášejí nějakou útěchu? Neváhejme a pojďme na pomoc těm, kteří jsou mrtvi, 
a obětujme za ně své modlitby.“ (sv. Jan Zlatoústý)
Věříme-li, že modlitba pomáhá živým lidem, proč bychom se neměli modlit 
i za mrtvé? Život je jeden, neboť jak říká evangelista: „Bůh není Bohem mrt-
vých, ale živých“. Smrt není konec, ale jen stupeň v lidském osudu. A tento 
osud nekončí ve chvíli smrti. Láska, kterou vyjadřuje naše modlitba, nemůže 
být tedy marná. Kdyby totiž na zemi láska měla moc, a po smrti již žádnou 
moc neměla, bylo by to popření slov Bible a zkušenosti církve, že láska je 
silnější než smrt, neboť Kristus ve své lásce k lidstvu smrt přemohl.
MEZI ŽIVÝMI A MRTVÝMI NENÍ ROZDÍL
Církev nedělá rozdíly mezi živými a mrtvými. Bůh totiž není Bohem mrtvých, 
je Bohem živých. Pro Něj jsou všichni lidé živí. Z této perspektivy můžeme 
smrt vnímat jako velkou naději a radostně očekávat setkání s Kristem tváří v 
tvář. Můžeme říkat: „Přijď brzy, Pane Ježíši!“

P. Artur Sciana - klášterecký farář
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Zájemcům o historii a současný 
stav barokních varhan z kostela 
Nejsvětější Trojice přinášíme zkrá-
cenou verzi odborného posudku, 
který zpracoval v červnu letošního 
roku PhDr. Vít Honys z Oddělení 
péče o církevní památky Biskup-
ství českobudějovického.

Historie varhan
Nabídku na postavení nových 
varhan předložil již kolem roku 
1790 tachovský varhanář Gartner. 
14. ledna 1795 přijel z Nepomyšle 
do Klášterce varhanář Ferdinand 
Müller, s nímž byla den nato uza-
vřena smlouva na čtrnáctirejs-
tříkové varhany za 540 zlatých 
a 30 zlatých stravného. Na radu 
perštejnského lokalisty (místního 
kněze, pozn. red.) P. Schmiedela 
byla smlouva dodatečně rozšíře-
na o dělený manuálový rejstřík, na 
který byly varhanáři přidány dva 
veliké cínové svícny z hlavního 
oltáře a 10 zlatých. Varhany měly 
stát do srpna 1796. Předchozí 
nástroj z roku 1698 Müller přenesl 
do kostela Panny Marie. 
V říjnu a listopadu byl rozšířen 
horní kůr (prostor pro varhany, 
zpěváky a hudebníky v chrámu, 
pozn. red.) lehce vpřed, kam byl 
do středu lehce zvlněné balustrá-
dy osazen pozitiv (přední část vel-
kých varhan, pozn. red.). Umístění 
ostatních částí varhan proběhlo 
na jaře příštího roku, kdy prospekt 
(průčelí varhanní skříně, pozn. red.) 
vyzdobil řezbami za 65 zlatých 
místní sochař. Konečné ladění 
trvalo osm dní. 20. června 1797 
proběhla kolaudace, která neshle-
dala žádné závady. Nástroj byl 
tedy realizován zřejmě jako pat-
nácti–šestnáctirejstříkový (rejstřík 
= řada píšťal, pozn. red.). 
V roce 1803 byly skříně varhan 
malovány a řezby za 24 zlatých 
zlaceny, což provedl místní štafíř 
Ignaz Viereckel. V roce 1836 bylo 
sjednáno přeladění nástroje o 1/3 
tónu výše, za které obdržel 88 zla-
tých Ferdinand Guth z Čisté, roku 
1861 nástroj přeladil Alfred Gröbl 
z Kadaně. V říjnu r. 1870 Franz a 
Anton Müllerové z Janova v rámci 
opravy nahradili původní cimbál 
v hlavním manuálu (který byl prý 
velmi kvičivý) dřevěným krytým 
Bordunem 16‘ a do pedálu přidali 
Quintbas (manuál = klaviatura pro 
ruce, pozn. red.). Původní rozpočet 
z 1. 7. 1870 počítal s výdajem 85 
zl. vídeňské měny, vyplaceno však 
bylo 100 zl., neboť měchy byly 
navíc přepracovány na šlapání. 19. 
9. 1884 byla s karlovarským varha-
nářem Haberzettelem podepsána 
smlouva na renovaci nástroje za 
712 zlatých vídeňské měny, která 
měla být hotova do března roku 
1885. Převzetí díla se však konalo 
až 19. 5. 1885. Při této opravě zřej-
mě došlo s ohledem na charakter 
provedení i fi nanční náklady k 
rozšíření hlavního stroje o 4 rejs-
tříky. V roce 1899 dostal chebský 
varhanář Martin Zaus za opravu 
12 zlatých. 5. září 1911 předložil 
rozpočet na opravu za 400 korun 
varhanář E. Steří z Peterswaldu. 
Roku 1912 bylo vyplaceno 700 
korun za nový měch. Regenschori 
(ředitel kůru, varhaník, pozn. red.) 
Brun si však roku 1914 stěžoval, 
že oprava varhan farního kostela 
nebyla dobře provedena, mnoho 
píšťal prý hraje špatně, některé 
nehrají vůbec, ve fl étně chybí dvě 
píšťaly, pedál je slabý atd. Hovoří 

o nutné opravě v ceně 50 K. Alfred 
Markus odpověděl, že jejich pěti-
letá garance se týká jen nového 
měchu, na staré díly nemohou 
takovou záruku dát. Nicméně 
nástroj uvedl do pořádku a 29. 
května 1915 se konala kolaudace. 
Roku 1918 byly varhany vyňaty z 
rekvizice (válečné zabrání z moci 
úřední, pozn. red.) a r. 1935 je opra-
vil Ladislav Hauser z Teplic – Trno-
van.

Aktuální stav
Dřevěné části nástroje jsou 
poměrně intenzivně napadeny 
aktivním červotočem, který pro 
hudebně akustické části nástroje 
přestavuje vážné ohrožení. Všech-
ny rejstříky prošly nevhodnou 
úpravou chromatizace spodních 
krátkých oktáv seříznutím od E 
a došlo tak k odříznutí profi lo-
vaných (tvarovaných, pozn. red.) 
zakončení okrajů manuálových 
klaviatur. Celý nástroj je znač-
ně zanesen nečistotami. Měch 
netěsní a nestačí nástroj dostateč-
ně zásobovat vzduchem. Trvale 
přeznívají některé tóny. Cínové 
prospektové píšťaly jsou místy 
poškozeny jak mechanicky, tak 
oxidací i neodborným laděním. 
Poměrně značné jsou zásahy 
do původního píšťalového fon-
du hlavního stroje, kdy zejména 
Mixtura je postižena výměnou 
řady původních píšťal za nesou-
rodou směs píšťal různého stáří. 
Nástroj za stávajícího stavu je 
zcela nehratelný. Povrch varhanní 
skříně místy vykazuje dílčí defekty 
- mechanická poškození aj. Metá-
lové zlacení jeví místy mírné stopy 
oxidace, ovšem v pohledově příz-
nivých tónech, které podtrhují 
celkovou modelaci řezeb. Celkově 
je stav nástroje havarijní a vyžadu-
je odborně fundované celkové 
restaurování.
Jedná se o největší a nejrepre-
zentativnější dochovaný nástroj 
z dílny nepomyšlských Müllerů v 
autentickém, vysoce hodnotném 
interiéru raně barokního kostela 
Nejsvětější Trojice, který přes dílčí 
pozdější, ne vždy šťastné úpravy, 
si stále zachoval vysokou míru 
hudebně historické autenticity, 
jejíž výpovědní hodnota je nena-
hraditelná a patří tak vedle varhan 
I. Schmidta v Březně k největším 
a nejvýznamnějším historickým 
varhanám doby baroka a klasicis-
mu v této části Podkrušnohoří. 
Varhanář Ferdinand Müller 
z Nepomyšle zjevně prošel 
významnou loketskou dílnou 
Ignáce Schmidta a navázal na její 
doznívající tradici vysoké řeme-
slné kvality. Z jeho poměrně 
bohaté produkce v okolí Doupov-
ských hor se vedle klášterecké-
ho nástroje dodnes zachovalo v 
různém stupni dochování již jen 
několik málo menších nástrojů, z 
nichž pouze jediný byl před něko-
lika lety restaurován pro kostel v 
Malém Březně u Mostu, kde je v 
současné době s úspěchem uží-
ván k liturgické i koncertní funkci. 
Již tento faktor zavazuje k nutnos-
ti tento cenný nástroj restaurovat 
v souladu se současnými nároky 
památkové péče na maximami 
kvalitativní úrovni. Restaurování 
nástroje musí provádět restaurá-
tor historických varhanních strojů 
- držitel příslušného restaurátor-
ského povolení Ministerstva kul-
tury ČR.

Klášterecké hudební prameny pod vedením houslového virtuosa Jaroslava Svěceného i vystoupení světoznámé sopranistky Gabriely 
Beňačkové v kostele Nejsvětější Trojice jistě potěšily srdce všech návštěvníků chrámu představujícího mistrovskou práci projektantů a 
stavitelů doby baroka. Něco z této krásy ale zůstává stále skryto, neodhaleno. Neschopnost probudit k životu krásu zvuku kostelních 
varhan z r. 1797, které patří do seznamu kulturních památek našeho národa, odsunula tento historický skvost do pozadí. Díky obdi-
vovatelům tohoto jedinečného nástroje však vznikla aktuálně snaha nechat posoudit stav varhan, možnost jejich restaurování včetně 
odhadu ceny opravy. Teď zůstává jen otázka, kde v době fi nanční krize vzít 2 miliony korun nutných na opravu. Kdo pomůže tento 
skvost rekonstruovat? Věřme, že všichni bez rozdílu víry, patrioti našeho města budou hledat cestu k přispění. Jsou tu různé fondy 
- např. Fond budoucnosti česko-německého sblížení - které nabízejí možnost zaplatit opravu této výjimečné kulturní památky. Je ale 
nutné najít koordinátora, který by dovedl prosadil reálnost této snahy. Neměla by být při hledání cesty nápomocna i radnice jakožto 
člen Euroregionu Krušnohoří a reprezentant občanů města?                                                                                          Horst Kotouč, předseda VPNM

Kdo pomůže zachránit historii?

Dušičky. Modlit se za zemřelé?

z historie města z historie města

Poskytujeme kompletní služby v oboru pohřebnictví naPoskytujeme kompletní služby v oboru pohřebnictví na
vysoké profesionální úrovni.vysoké profesionální úrovni.

SJEDNÁVACÍ KANCELÁŘ POHŘEBNÍ SLUŽBYSJEDNÁVACÍ KANCELÁŘ POHŘEBNÍ SLUŽBY

VE SMUTEČNÍ SÍNI NA HŘBITOVĚ V KADANIVE SMUTEČNÍ SÍNI NA HŘBITOVĚ V KADANI

STÁLÁ ZÁKAZNICKÁ SLUŽBASTÁLÁ ZÁKAZNICKÁ SLUŽBA

Zdarma: 800 261 128Zdarma: 800 261 128

Stálá služba:Stálá služba:
Mob.: 776 332 218Mob.: 776 332 218

E-mail: vysocany.kadan@seznam.czE-mail: vysocany.kadan@seznam.cz
Web: www.vysocany.czWeb: www.vysocany.cz

Tel.: 474 336 336Tel.: 474 336 336

PO – PÁ 7.00 – 15.00PO – PÁ 7.00 – 15.00



THE BEATLES REVIVAL
Vstupné: v předprodeji 150,- Kč / na místě 
170,- Kč

19. listopadu od 19 hodin
Kulturní dům
DAUN/AP 
Premiéra komediálního představení sou-
boru Kandrdas Junior ze ZUŠ.
Scénář: Tomáš Barták.
Vstupné: 40,- Kč
 
19. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
JULIE A JULIA
USA 2009, 123 minut, české titulky. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

15. listopadu v 18 a 19 hodin 
Zámek
THUNOVÉ SE VRACÍ 2
Netradiční prohlídka Muzea českého por-
celánu obohacená o autorské představe-
ní Divadelní společnosti KLAS.
Vstupné: 70,- Kč, slevy 50,- Kč. 
Nutné rezervovat předem!

19. listopadu od 18 hodin 
Zámek – renesanční sál
BESEDA O PERU

20. listopadu od 18 hodin
Zámek
CARMEN A FLAMENGO 
Projekt mezzosopranistky Edity Adlerové 
a tanečnice Jany Drdácké.
Uvádí Základní umělecká škola

20. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
NA SEVER
Norsko 2009, 78 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč 

O ŠTĚŇÁTKU BALINCE
Pro MŠ hraje Karlovarské hudební diva-
dlo. 

16. listopadu v 16 a 18 hodin
Kino Svět
G-FORCE
USA 2009, 89 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

17. listopadu v 16 a 18 hodin
Kino Svět
AŤ ŽIJÍ RYTÍŘI
ČR 2009, 105 minut. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

18. listopadu v 19 hodin
Kino Svět 
AUTO*MAT
DVD projekce. ČR 2009, 90 minut. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 60,- Kč

18. listopadu od 19 hodin 
Kulturní dům
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pro začátečníky tak mírně pokročilé.
 
7. listopadu od 19 hodin
Kulturní dům
SPOLEČNOST
Klášterecké divadelní žně
Vstupné: 40,- Kč, KMD: 20,- Kč

7. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
BEJVALEK SE NEZBAVÍŠ
USA 2009, 100 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

9. a 10. listopadu v 16 a 18 hodin
Kino Svět
ZATAŽENO OBČAS TRAKAŘE
USA 2009, 90 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

11. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
DISTRICT 9
USA/Nový Zéland 2009, 112 minut, české 
titulky. Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

12. a 13. listopadu v 17.30 a 20 hodin
Kino Svět
PROTEKTOR
ČR 2009, 100 minut.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

14. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
NÁHRADNÍCI
USA 2009, 88 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

16. listopadu od 9 hodin 
Kulturní dům

do 16. listopadu
Galerie Thun
PODZIMNÍ SALON
KLÁŠTERECKÝCH VÝTVARNÍKŮ

6. listopadu od 17 hodin
Galerie Kryt
FOTOGRAFIE: VÍTĚZSLAV RŮTA
Vernisáž výstavy

6. listopadu od 19 hodin
Kulturní dům
SVOU VLASTNÍ ŽENOU
Klášterecké divadelní žně
Vstupné: 40,- Kč, KMD: 20,- Kč

6. listopadu v 19 hodin
Kino Svět
JÁNOŠÍK. PRAVDIVÁ HISTORIE.
SR/POL/ČR/HU 2009, 140 minut. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 75,- Kč 

7. listopadu od 10 hodin
Lázně Evženie
NORDIC WALKING - LISTOPAD
Příjemná procházka s instruktorem, jak 

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

Olympiáda – magické slovo a velký sen  pro 
každého sportovce. Je to vrchol sportovní 
kariéry a každý závodník podřizuje této 
jedinečné akci veškerou dřinu a umění, aby 
dosáhl na co nejlepší umístění. Trefi t se s 
formou do čtyřletého cyklu je pro mnohé 
sportovce problém. Načasování vrcholné 
formy je někdy opravdu velká alchymie. O 
tom se přesvědčili mnozí favorité, kteří své 
kvality nedokázali potvrdit. Ale už účast na 
této ohromné sportovní show je ceněná a 
každý závodník se snaží co nejlépe repre-
zentovat svoji vlast. Zimní olympijské hry 
ve Vancouveru začínají 12. února 2010 
a stejně jako na předchozí olympiádě v 
Turíně, kde kláštereckou sáňkařskou školu 
reprezentovala Markéta Jeriová, budeme 
mít i ve Vancouveru zastoupení. Reprezen-
tant ČR v kategorii mužů Luboš Jíra zahájil 
společně se svým kolegou Matějem Kvíča-
lou poslední fázi příprav, a proto jsme naše-
mu borci položili několik otázek, abychom 
zjistili, co vše je potřeba udělat před tím, 
než se společně pustí do ledového koryta 
olympijské dráhy ve Vancouveru. 

Luboši, máš před sebou náročné spor-
tovní období, jehož vrcholem by měly 
být olympijské hry v kanadském Van-
couveru. Jak náročný tréninkový pro-
gram máš před sebou?
V letošní sezóně nebudu jezdit v jednot-
livcích, veškerou přípravu směřujeme jen 
na dvojsaně. Snažíme se s Matějem Kvíča-
lou trénovat každý den, jak nejvíc to jde. 
V této fázi tréninku se zaměřujeme hlav-
ně na dynamiku a rychlost, což je základ, 
abychom byli připraveni na celou sezónu. 
Ale už jsme byli v Tatrách na prvním ledě 
a trénovali na startovacím trenažéru, což 
je vždycky na začátku sezóny důležité. 
Ohmátnout si led a  pilovat starty. Tento 
týden odjíždíme na výcvikový tábor do 
Siguldy v Lotyšsku a hned potom na další 
do Oberhoff u v Německu. Poslední výcvi-
kový tábor budeme absolvovat přímo na  
olympijské dráze ve Vancouveru. Odtud už 
odlétáme do Calgary, kde nás čeká první 
závod Světového poháru dospělých. Cel-
kem máme před sebou osm závodů. Kvůli 
olympiádě jich je méně a v letošní sezóně 
se nepojede ani  mistrovství světa.

Saně se jezdí v ledovém korytě, ale co 
v létě? Pokud vím, tak v Čechách není 
žádná dráha s umělým ledem. Jak jste 
trénovali v tomto období?
V Česku jsou jen dvě dráhy. Jedna je ve 
Smržovce a druhá u nás v Klášterci na 
Jezerním vrchu. Obě jsou přírodní, což zna-
mená na jedné straně nevýhodu, na druhé 
výhodu. Nevýhoda je jasná. Když nemrzne, 
nedá se jezdit. Naopak výhodou je, že lze 
obě dráhy využít v létě na trénování na 
kolečkových saních. To je oproti závodní-
kům třeba z Ameriky velké plus, protože 
oni většinou nemají možnost trénovat 
na drahách na kolečkách jako my a musí 
trénovat na silnicích. Myslím, že v tomhle 
máme trochu navrch. Ale jinak v létě je to 
klasika, běháme hodně na stadionu, v tělo-
cvičně a samozřejmě se nevyhneme týrání 
v posilovně.

Ještě v minulé sezóně si jezdil jako juni-
or, teď tě čeká křest mezi muži. Jak moc 
bude náročné se přizpůsobit?
Abychom se dostali do kategorie mužů, 
museli jsme odjezdit světové poháry, 

Příprava na OH ve Vancouveru je v plném proudu.

 12. čtvrtek a 13. pátek v 17.30 a 20.00 hodin 

PROTEKTOR                                 

náš
tip

ČR 2009, 100 minut.
Příběh osudového vztahu dvou 
lidí, kteří na pozadí válečného dra-
matu prožívají vlastní drama sou-
kromé. Příběh o skutečných citech, 
o lásce, která v extrémních dobách 
může vést až na samou hranici 
sebedestrukce, a přesto má v sobě 
sílu a naději. Rozhlasový reportér 
Emil Vrbata a herečka Hana jsou 
manželé. Píše se rok 1938, atraktiv-
ní Hana slaví první úspěchy ve fi l-
mu, je obletována ctiteli. Emil žárlí. 
Německá okupace a začátek války 
obrátí jejich životy naruby. Hana je 
konfrontována se svým židovským 
původem, z výšin nadějně rozběh-

nuté kariéry padá na dno společenského žebříčku. Emil využije šanci zachránit a zároveň 
ovládnout Hanin život. Odmítne rozvod, v zájmu Haniny ochrany setrvá v „rasově smí-
šeném manželství“ a stane se hlasem německé propagandy. Smlouva s ďáblem si ale 
vybírá daň. Emilova sebeúcta se hroutí, láska k Haně se mění v „protektorství“, manžel-
ství se propadá do lhostejnosti.    Mládeži do 12 let nevhodné, Vstupné: 70,- Kč

nahnat body a mít výsledky. Jako juniorům 
se nám dařilo, ale teď je to o něčem jiném. 
Dráhy už jsou jinak připravené a chlapi, to 
jsou mazáci. Ti už to moc žerou. Budeme se 
hlavně snažit dostávat se co nejvíc do závo-
dů. Máme natrénováno, ale uvidíme až při 
závodech, jak se nám bude dařit. V repre-
zentaci jsem dobrých 5 let, takže nějaké 
zkušenosti už mám.

Asi to pro tebe ani pro Matěje nebude 
jednoduché poměřit se ve vaší první 
sezóně mezi muži se světovou špičkou. 
Jaké jsou vztahy mezi soupeři? Vládne 
mezi vámi sportovní nevraživost, nebo 
spíš kamarádská atmosféra?
Tak do té absolutní špičky patří určitě Něm-
ci a Italové. Když se budeme hodně snažit, 
tak je „desítka“ v žebříčku reálná. Formu na 
to máme, jsme dobře připraveni, tak se jim 
pokusíme trochu zatopit. Jinak samozřejmě 
máme v ostatních týmech kámoše, s který-
ma pečeme. Když nejsme přímo v kontaktu, 
tak si aspoň píšeme. S Němcema moc ne, ti 
se straní a moc je rádi nemáme, ale třeba 
Kanaďani a  Rusové jsou pohodáři.

To jsi mi nahrál na další otázku. Jak spo-
lu komunikujete? Co řeči? A vůbec, co 
škola? Asi si tě spolužáci ani učitelé moc 
neužijí.
Ve škole mě mají rádi a drží mi palce (smích). 
Tak určitě mám ze strany školy velkou pod-
poru a určité úlevy. Ale to neznamená, že 
mi dají něco zadarmo. Učení musím dohá-
nět při každé volné příležitosti, to jinak 
nejde. Ale něco už umim, třeba anglicky 
mi to celkem jde, takže s Kanaďanama a 
Američanama komunikuju bez problémů. 
Ale domluvím se i s Rusama, Polákama 
nebo Slovákama. A když zapaříme,  tak se 
domluvíme i s Němcema (smích).

Jako junior jsi se podíval už daleko za 
hranice naší republiky. Sportovci si čas-
to stěžují, že znají jen letiště a stadiony. 
Máš příležitost poznat taková města, 
jako jsou Calgary, Vancouver nebo tře-
ba Turín i jako řekněme turista?
Tak to já si stěžovat nemůžu. Trasa „letiště 
– hotel - stadion“ pro nás tak úplně neplatí. 
Většinou máme pauzu a možnost se podí-
vat po městech. Tak si to dokážu užít.

K tomu, abys byl úspěšný ve sportov-
ním životě, ale potřebuješ mít také své 
fanoušky, rodinu, přátele. Co rodiče, jak  
to berou, když se třeba vrátíš potluče-
nej po nějakém karambolu v ledovém 
korytu? A stíháš vůbec chodit třeba za 
holkama?
Rodina je pro mě samozřejmě nejdůležitěj-
ší. Táta mě trénuje od mala a trénoval mě 
i jako reprezentační trenér juniorů. I když 
jsem teď přešel mezi chlapy, pořád mi do 
tréninků mluví, prý abych nebyl moc roz-
mazlenej. A máma mě pokaždé, když při-
jedu s nějakou modřinou nebo odřeninou, 
už nechce na další závody pustit. Ale to je 
od ní spíš jen takový rituál, protože potom 
stejně zjihne a drží mi palce. Už jsem měl 
nespočet karambolů. Odřeniny a naraženi-
ny už ani nevnímám, proti ranám už jsem 
asi imunní. Sport je u mě sice na prvním 
místě, ale jinak žiju normálním životem. 
Občas se musím odreagovat a i když toho 
je někdy moc, na holky se vždycky čas na-
jde.

Saně jsou nejmladším sportovním odvět-
vím zimních olympijských her a poprvé se 
představily na Zimních olympijských hrách 
v Innsbrucku v  roce 1964. Od jejich pionýr-
ských začátků se hodně změnilo. Dráhy jsou 
hodně rychlé, závodníci dosahují až 150km 
rychlosti. Luboš Jíra s Matějem Kvíčalou 
mají před sebou náročnou sezónu, která 
vyvrcholí na olympiádě ve Vancouveru. Pře-
jme našim mladým sportovcům, aby se jim 
vyhnula veškerá zranění a svoji formu nača-
sovali přesně na tento sportovní svátek. Na 
dvojsaních získali na olympijských hrách 
zatím nejlepší umístění Jindřich Zeman - 
Vladimír Resl, kteří dojeli v Innsbrucku 1976 
na 6. místě. Takové umístění by určitě naši 
závodníci brali všemi deseti. Ale ani 13. mís-
to Petra Urbana, který se společně s otcem 
Luboše - Lubošem Jírou sen. spustil do 
ledového koryta v Calgary 1988, by nebylo 
k zahození. Jak to vše dopadne uvidíme v 
únoru 2010.                                             -rony-

Noví občánci

Pavel Hájek

Ráchel Kristová

Miroslava Ohemová

Radek Vaic

Mariana Průšová

František Cidylo

NEBANKOVNÍ PŮJČKY
SE ZÁSTAVNÍM PRÁVEM

PŮJČKY
NA DRUŽSTEVNÍ BYT
VYPLACENÍ EXEKUCE

VOLEJTE:

724 677 035

KLÁŠTERECKÝ SPORT

 Luboš Jíra 

„Chlapi, to jsou mazáci,“ říká Luboš Jíra
foto: www.profi fotoart.cz
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 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

 Nové číslo vyjde 19. listopadu 2009

Uzávěrka příštího čísla je
11. 11. 2009

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 11. 2009

FK Klášterec  – Strupčice 
2 : 4 (0:3)

V 10. kole I. A třídy krajského přeboru 
přivítali klášterečtí fotbalisté na domá-
cím hřišti Strupčice, celek, se kterým 
se loni potkávali v I. B třídě. Klášterci se 
bohužel přestalo v posledních utkáních 
dařit a bylo tomu tak také v zápase se 
staronovým soupeřem ze Strupčic. Už 
v 10. minutě hosté potrestali chybnou 
kláštereckou rozehrávku a Jan Vrba ote-
vřel skóre utkání. Klášterečtí se dostali 
k prvnímu vážnějšímu ohrožení strup-
čické branky až ve 24. minutě, ovšem 
dalekonosná Papouškova rána skončila 
pouze v náručí brankáře Jiráska.
A o dvě minuty později lovil Gabrhel 
míč ze sítě podruhé. Klášterečtí opět 
chybovali v rozehrávce a dva osamo-
cení hráči Strupčic nedali domácímu 
gólmanovi šanci.
Velkou příležitost snížit skóre měli 
domácí dvě minuty před koncem prv-
ního poločasu. Míč se dostal za záda 
strupčického brankáře, ale na poslední 
chvíli jej obránce odkopl z brankové 
čáry. Když už se obě mužstva chystala 
na poločasovou přestávku, udeřili hos-
té potřetí. Gól do šatny si připsal na své 
konto strupčický Lomoz.
O přestávce se v klášterecké kabině jis-
tě burácelo a nakonec to také přineslo 
své ovoce. V 52. minutě se z přímého 
volného kopu trefi l střídající Krpálek 
a snížil na 1:3. Jenže pak se ani jedno 
z mužstev nemohlo dlouho prosadit. 
V 71. minutě se to podařilo domácí-
mu Maříkovi, jenže gólman Jirásek byl 
bohužel pro domácí opět na svém mís-
tě. A tak se v 80. minutě radovali hos-
té počtvrté. Domácí už nedokázali do 
konce zápasu najít na strupčickou hru 
recept a v 88. minutě pouze snížil Petr 

Fotbalisté se trápí a klesají v tabulce

Papoušek z penalty na konečných 2:4.
„Připravovali jsme se na to, věděli jsme o 
soupeři všechno, věděli jsme, že z něho 
máme i komplex, protože nám ta jeho 
hra nesedí a taky jsem na to hráče upo-
zorňoval,“ řekl nám po zápase roz-
mrzelý klášterecký trenér Jiří Janda. 
„Sami jste viděli, že jsme nabídli hostům 
v prvním poločase tři šance. Po takových 
brankách se ten zápas špatně otáčí, 
ačkoli druhý poločas už byl herně lepší. 
Soupeř se ovšem soustředil na obranu a 
k ničemu nás nepustil.“

AFK LoKo Chomutov B – FK Klášte-
rec  7 : 0 (2:0)

K ničemu se nedostali klášterečtí fotba-
listé ani v utkání s posledním celkem 
tabulky, chomutovským AFK LoKo. Na 

HC Klášterec nad Ohří – HC Vlci Jab-
lonec nad Nisou  1 : 4 (0:0, 1:4, 0:0)
Dvakrát za sebou se v uplynulých čtrnác-
ti dnech představilo klášterecké hoke-
jové áčko na domácím ledě. Ve středu 
21. října se postavili proti jabloneckým 
Vlkům v odloženém utkání devátého 
kola 2. ligy. Bohužel příliš radosti fanouš-
ci nezažili. První třetina neoplývala zrov-
na hokejovými momenty a o osudu 
utkání rozhodla druhá část hry.
Ve 22. minutě se ihned po vhazování 
trefi l do klášterecké sítě Daniel Stehno. 
Podruhé pokořili hosté Damaška o půl 
minuty později. Zaváhání domácí obra-
ny potrestal Jiří Peřina, který měl před 
brankou s pukem problémy, ale nikdo 
z kláštereckých hráčů nedokázal gólu 
zabránit. Na smutných 0:3 pro Jablonec 
zvýšil v sedmadvacáté minutě Tomáš 
Měrtl, když potrestal hrubou klášterec-
kou chybu.
Domácí snížili náskok hostů o dvě minu-
ty později, kdy se před Láníčkovou bran-
kou prosadil Karel Ton. Jenže nic platno. 
V sedmatřicáté minutě zapomněli kláš-
terečtí obránci na Jana Kadeřábka, který 
si před Damaškovou brankou počíhal 
na puk a pak si v klidu vybral, kam s ním. 
Na nepříznivém skóre nic nezměnila ani 
poslední třetina a Klášterec tak prohrál 
s posledním celkem tabulky 1:4.
„Utkání bylo trochu poznamenané tím, 
že jsme oproti utkání v Klatovech, které 
jsme vyhráli 5:0, postrádali šest zraně-

Smůlu prolomili hokejisté až v Mostě

ných hráčů,“ poznamenal po utkání 
klášterecký trenér Petr Mikeš. „Nicméně 
je skutečností, že jsme dnes nepředvedli 
dobrý výkon. Dělali jsme chyby v obraně 
a Jablonec je dokázal potrestat.“

HC Klášterec nad Ohří – HC Řisuty  
0 : 2 (0:0, 0:1, 0:1)
Odveta proti celku Řisuty, na jejichž ledě 
prohrál Klášterec 1:4, bohužel domácím 
nevyšla. Obě mužstva sice hrála poměr-
ně líbivý hokej se slušnou porcí šancí, ale 
domácí ani jednu nedokázali proměnit. 
Poprvé se Damašek v domácí brance 
zapotil ve 4. minutě. Landa se prodral 
podél mantinelu k domácí obranné tře-
tině a nahrál Kosovi, ten našel šikovnou 
přihrávkou osamělého Lapáčka. Jeho 
blafák naštěstí Damašek kryl. Domácí se 
osmělili až v 7. minutě. Jáchym vybojo-
val puk za Pospíšilovou brankou a přes-
ně přihrál Nguyenovi, který nikým nehlí-
dán zkusil přestřelit lapačku řisutského 
gólmana. Bohužel pro domácí marně.
O minutu později se do sebe pustili za 
brankou hostů Kadlec s Čermákem. 
Obveselení fanoušků stálo oba hráče 
dvě minuty na trestné lavici. Jinak se v 
průběhu první části hry nestalo nic, co 
by aspoň trochu rozčeřilo poklidnou 
hladinu utkání. 
To podstatné pro celé utkání se ode-
hrálo až ve druhé třetině. Hned na je-

jím začátku museli domácí odolávat 
dvojnásobné přesilovce. Zvládli to 
nejen díky kouzelníku Damaškovi, ale 
i obrovskému nasazení všech hráčů. 
Jenže hosté měli navrch i v dalším prů-
běhu druhé třetiny. Až na souboj ve 12. 
minutě, kdy se do sebe pustili Derfl er s 
Vyskočilem. Defl er sice schytal spous-
tu úderů do obličeje, ale nakonec 
Vyskočila povalil na led a „zklidnil“ ho. 
Oba se tak na jednu stranu postarali o 
zajímavé představení, ale vysloužili si 
za to trest do konce utkání. Horší rána 
pro domácí ovšem přišla deset sekund 
před koncem třetiny. Řisutský kapitán 
Michal Mádl víceméně jen nahodil 
puk před Damaškovu branku, ale puk 
nakonec skončil v klášterecké síti. 
Bohužel ani poslední třetina nepřines-
la změnu stavu ve prospěch domá-
cích. Ti se sice snažili ze všech sil a 
Pospíšil se měl ve své kleci co ohánět. 
Jenže kláštereckým hráčům nepřálo 
v sobotu štěstí ani trošičku. Když už 
si vypracovali šanci, ztroskotali buď 
na Pospíšilovi, nebo jen těsně minuli 
řisutskou branku. Osud zápasu se napl-
nil půl minuty před koncem utkání. Při 
power-play domácích se do prázdné 
branky trefi l Matěj Kos a rozhodl o 
tom, že Řisuty porazily Klášterec také 
ve druhém utkání letošní sezony.
„Když nedáte góla, nemůžete vyhrát,“ 
zhodnotil lakonicky výkon domácích 
trenér Petr Mikeš. „Měli jsme kopu šancí, 

bohužel to tam nespadlo. Hosté dokázali 
ubránit hubený náskok a my nedokázali 
zužitkovat tlak.“

HC Baník Most – HC Klášterec nad 
Ohří  2 : 5 (2:2, 0:1, 0:2)
V regionálním derby s nováčkem 2. ligy 
se chtěli klášterečtí pochlapit a prolomit 
smůlu posledních domácích zápasů. A 
podařilo se. Hattrickem se o to přičinil 
především Libor Řepík.
Opatrný začátek vyšperkoval dorážkou 
Karel Ton, který v páté minutě poprvé 
překonal Brzobohatého v mostecké 
brance. Chvíli poté využili hosté přesilov-
ku, když Tonovu střelu tečoval do mos-
tecké sítě Libor Řepík. Most se však doká-
zal poměrně brzy oklepat. Ve 13. minutě 
snížil Lukáš Zika a pět minut před první 
sirénou srovnal na 2:2 Vladislav Vrtek, 
když využil dvojnásobnou mosteckou 
přesilovku.
A to bylo od domácích vše. Ve druhé 
části hry přidali hosté třetí gól, když 
přesilovku pět na tři využil Libor Řepík. 
Domácí se snažili vyrovnat, ale s ubíha-
jícím časem upadalo tempo. O osudu 
zápasu rozhodlo posledních pět minut. 
Řepík se na modré opřel do puku a 
zkompletoval svůj hattrick. Baník se 
pokusil v závěru zápasu o power-play, 
ale jen tím umožnil Karlu Tonovi, aby 
vstřelil pátý klášterecký gól.

Atleti se vydali do sousední Kadaně na 
závod v běhu do vrchu. Od úpatí  „Svaťáku“ 
až na jeho samotný vrchol pod rozhlednu 
je to úctyhodných 365 metrů, s převýše-
ním 85m. Tyto hodnoty museli atleti pře-
konat, pokud chtěli doběhnout do cíle. 
V kategorii předžákyň I (v celkovém počtu 
20 závodnic) se představila Sváťa Kafková. 
Jako jediná si tuto trať vyběhla 2x. Nejdří-
ve se školou, kdy zaběhla čas 4:41,5min a 
ještě jednou si to zopakovala s oddílový-
mi kolegy. Obrovským zlepšením času na 
4:05,7min  si doběhla  pro stříbrnou medai-
li. V kategorii předžactvo II se vešli první tři 
závodníci do pouhých 3 vteřin. Nejvíce 
vůle a sil měl Marcel Červenka (v létě cyk-
lista, v zimě atlet) a vyběhl si pro svoji první 
atletickou medaili a hned zlatou. Ještě 
jeden zástupce našeho oddílu se vešel na 
stupně vítězů. Byl jím Vašík Zahrádka, který 
rozšířil svou sbírku o bronzovou medaili. 
Další výkony v  kategorii předžactvo II (v 
celkovém počtu 44):
12. Ondra Hrubiško, 19. Danek Makoli, 28. 
Honzík Podlaha.
Ve složení V. Zahrádka, M. Szabó a M. Čer-

Atleti rozšířili sbírku medailí v Kadani a Meziboří

Závody nabitý říjen prožil mladý 
klášterecký motokrosař Tomáš 
Jindra. Ve čtyřech závodech se 
mu podařilo třikrát získat stříbr-
nou medaili, jednou skončil na 
čtvrté, bramborové pozici.
„Brambora“ na něho zbyla hned 
v prvním závodě, který se jel 17. 
října v Merklíně. O týden poz-
ději absolvoval Tomáš poslední 
závod SMS v Chomutově a při-
vezl si odtud stříbrnou medaili. 
Stejným ziskem oslavil sváteč-
ní den 28. října na závodech 
v Rumburku.

 V. Zahrádka, M. Červenka. M. Szabó a trenérka V. Blašková

hřišti, kam si celky I. A třídy jezdí pro 
body, Klášterec selhal a prohrál vysoko 
7:0.
„Je pravda, že jsme jeli do Chomuto-
va bez tří hráčů základní sestavy, ale i 
lavička by měla prokázat, že s takovým 
mančaftem se vyhrává,“ stěžoval si po 
utkání trenér Jiří Janda. „Byl to totální 
výpadek hráčů, nezájem o hru a špatná 
disciplína. Jednou za sezonu se podob-
ný výpadek může stát, ale nám se to sta-
lo už v Lounech a teď znovu. Nemůžeme 
z toho dělat nějaké tragické závěry, ale 
asi se musíme zamyslet, že se nedá hrát 
jen s jedenácti hráči, kteří na A třídu mají. 
Musíme sehnat i kvalitnější lavičku.“
V tabulce I. A třídy se Klášterec propadl 
až na osmou příčku, nicméně má stále 
k dobru utkání s Oldřichovem, které se 
hraje 17. listopadu.

Největší překvapení však připra-
vil svému otci a trenérovi v jed-
né osobě na závodech v Chaba-
řovicích. „Chtěli jsme vyzkoušet, 
jak je na tom Tomáš v porovnání 
se staršími kluky a silnějšími stro-
ji,“ vzpomínal na závod Tomáš 
Jindra starší. „Tomáš jezdí běžně 
kategorii pětašedesát kubíků a se 
svým strojem vyzkoušel kategorii 
osmdesát kubíků.“
Ve zkoušce obstál mladý Tomáš 
více než dobře a poslední říjno-
vý den skončil na krásném dru-
hém místě.

venka odjeli atleti bojovat o další medaile 
a dobrá umístění do Meziboří, kde na ně 
čekal výběh sjezdovky, sníh a pěkná zima. 
I přes nepříznivé počasí se tam atleti sešli 
v hojném počtu 13 resp. 11 závodníků. 

V kategorii Elevové B (01-02) 70m vybojo-
val Vašík Zahrádka 2. místo, o stupínek za 
ním skončil Marcel Červenka.
V kategorii  Předžactvo  (98-99) 100m zvítě-
zil Martin Szabó.

Motokrosař Jindra sbírá na závodech hlavně stříbro


